
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 22. august 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1450
Den socialdemokratiske retsordfører, Trine Bramsen, udtalte til Politiken den
20. august 2014 (side 6, 1.sektion), at ”Der er alt for mange mennesker, som
hvert eneste år bliver dræbt som følge af hashkørsel”. Ministeren bedes på
den baggrund oplyse, om der findes opgørelser over, hvorvidt personer er dø-
de i trafikken som følge af hashkørsel. I bekræftende fald bedes ministeren
oversende disse opgørelser.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Henning Hyllested (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Henning.Hyllested@ft.dk og
til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand

1/1

Retsudvalget 2013-14
REU Alm.del  Spørgsmål 1450
Offentligt


